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RG.0002.30.2017 

 

P r o t o k ó ł   nr   XXX/2017  

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu 28 czerwca 2017 r. 

 

  W sesji udział wzięło 15 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 21 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16:08. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

   Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

 

Ad. 3. 

   Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad: 

 autopoprawki do załącznika projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii i Rozwoju Gminy 
Zbrosławice na lata 2017 – 2022 – IX, 

 projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie 
Zbrosławice w miejscowości Laryszów – XV. 

 
Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu: 
„Wręczenie dyplomów i wyróżnień za wysokie osiągnięcia w sporcie w 2016 roku”.  
 
Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag - wnioski został przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższe wnioski:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Wręczenie dyplomów i wyróżnień za wysokie osiągnięcia w sporcie w 2016 roku. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 
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9. Sprawozdanie Wójta. 

10. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

11. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego za rok 2016 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy za rok 2016 oraz udzielenie Wójtowi absolutorium z tego tytułu: 

 rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2016 oraz sprawozdania 
finansowego za rok 2016, 

 zapoznanie się z opinią RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok, 

 zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

 zapoznanie się z opinią RIO dot. wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Zbrosławice absolutorium za 2016 rok, 

 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za rok 2016 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy – I, 

 udzielenia Wójtowi Gminy Zbrosławice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
rok 2016 – II. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017–2027 – III, 

b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017- IV, 

c) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbrosławicach i Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Łubiu - V, 

d) przekazanie środków finansowych dla Policji - VI, 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tarnogórskiego - VII, 

f)   przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zbrosławice do 2022 roku” – VIII, 

g) przyjęcia Strategii i Rozwoju Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2022 – IX (z autopoprawką 
do załącznika), 

h) zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa w Sołectwie Zbrosławice - X, 
 

i)   skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice - XI,  
 

j)   zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zbrosławice w Gminie Zbrosławice – XII, 
 

k) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Ziemięcice – XIII, 

 
l)   wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na cel publiczny na rzecz 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Zbrosławicach, 
nieruchomości gruntowej zabudowanej o numerze ewidencyjnym 2805/120 o powierzchni 
0,2686 ha (obręb Zbrosławice, k.m.1) stanowiącej własność Gminy Zbrosławice dla której 
prowadzona jest księga wieczysta kW GL1T/00046487/0 w Sądzie Rejonowym w 
Tarnowskich Górach – XIV, 

 
m) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 

Laryszów – XV. 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14. Realizacja postulatów, wniosków i interpelacji radnych. 

15. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

16. Zamknięcie sesji. 
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  Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie (15 „za”). 

 

Ad. 5. 

Wójt Gminy Zbrosławice, Pan Wiesław Olszewski wraz z Przewodniczącym Rady, Panem Janem 
Fels, a także z Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Panią 

Zofią Woźniak przystąpili do wręczenia dyplomów i wyróżnień za wysokie osiągnięcia w sporcie 
w 2016 roku. 

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski podkreślił, iż jest to szczególnie miły moment wręczyć 
nagrody dla osób wyróżniających się, wybitnych. Ponadto, dodał, iż jest zwolennikiem 
wychowywania przez sport, gdyż ludzie którzy zajmują się sportem łatwiej radzą sobie z 
napotkanymi trudnościami w życiu. Uprawianie czynne sportu, takiego przez duże „S” 
wymaga niesamowitego hartu ducha oraz ciała, za co pragnął podziękować oraz 
pogratulować wyróżnionym sportowcom.   

Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels, również pragnął pogratulować oraz podziękować 
sportowcom za ich sukcesy, a także za godne reprezentowanie Gminy Zbrosławice. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pani Zofia 
Woźniak dodała, iż Członkowie Komisji są bardzo dumni z osiągnięć sportowców. Pragnęła 
im również podziękować, pogratulować oraz życzyła dalszych sukcesów sportowych.  

Nagrody otrzymali: 

1. Mateusz Nowara 

2. Kacper Nowara 

3. Wojciech Michalik 

4. Martyn Pawelski 

5. Oliwia Kosmol 

6. Marek Wolny 

7. Karol Zientek 

8. Dominik Słodczyk 

9. Magdalena Gut 

10. Łukasz Liberda 

 

Ad. 6. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 „za”).    

  

Ad. 7.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie sprawozdawczym odbyła 
cztery posiedzenia:  

 15 maja br. rozpatrywała skargę na działalność Wójta Gminy Zbrosławice (skarga 
dotyczyła braku podejmowanych działań dot. budowy sieci kanalizacyjnej), odpowiedź na 
złożoną skargę przedstawili: Naczelnik Gospodarki Komunalnej, Pan Jakub Kukliński 
oraz Zastępca Naczelnika, Pan Michał Skowron, Komisja ostatecznie uznała skargę za 
bezzasadna wskazując jednocześnie na konieczność wzmożenia wysiłków na uzyskanie 
funduszy zewnętrznych na jej budowę, brak kanalizacji to obecnie najpoważniejszy 
problem w Gminie, 
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 17 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Kontrola prowadzonych inwestycji 
przez Urząd Gminy”, materiały dostarczyli:  Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Pan Jakub Kukliński oraz Zastępca Naczelnika, Pan Michał Skowron, kontrola dotyczyła 
głownie remontu świetlicy w Łubiu, budowy ul. Traugutta w Zbrosławicach oraz budowy 
ul. Piastowskiej w Zbrosławicach, przyjęto pozytywna ocenę, 

 22 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji dotyczące oceny wykonania budżetu Gminy 
Zbrosławice za 2016 rok oraz wnioskowania do RIO o udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy Zbrosławice, 

 7 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Informacja o sprzedaży 
nieruchomości przez Urząd Gminy oraz kontrola wybranych przetargów”, materiały 
dostarczyli: Naczelnik Pani Beata Dzielicka oraz Inspektor Pan Gerard Sikora, przyjęto 
pozytywną ocenę.  

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła cztery posiedzenia: 

 22 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Sprawozdanie z wykonania 
budżetu za rok 2016”, 

 31 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji dotyczące studium zagospodarowania 
przestrzennego, 

 19 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji na którym były omawiane drogi gminne, 
powiatowe oraz krajowe, na posiedzenie Komisji zaproszono GDDKiA oraz ZDP 
(zaproszenia nie zostały przyjęte), 

 28 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Opiniowanie projektów 
uchwał”.   

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła dwa wyjazdowe posiedzenia: 

 24 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Przygotowanie placów zabaw do 
sezonu wiosenno-letniego i bezpieczeństwo ich użytkowania” (Jasiona, Kopienica, 
Łubie), zostały również zaopiniowane wnioski o nagrody i wyróżnienia za wysokie 
osiągnięcia w sporcie w 2016 roku, ponadto, Członkowie Komisji zostali zapoznani z 
listem Państwa Wyżgoł z Czekanowa, 

 21 czerwca br. Komisja zapoznała się z sytuacją kolejnych obiektów sportowych na 
terenie Gminy Zbrosławice (Przezchlebie, Ptakowice, Miedary). 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym spotkała 
się trzy razy: 

 odwiedzono ogródki działkowe w Ziemięcicach,  

 odwiedzono gospodarstwo rolne – hodowla kóz, 

 tematem spotkania trzeciego była agroturystyka w Gminie Zbrosławice.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 8. 

 Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.  

 

Ad. 9. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 11 maja 2017 r. do 28 czerwca                 
2017 r. – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski poinformował, iż:     
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 uczestniczył w pogrzebie Pana Gotfryda Horzeli, człowieka który towarzyszył Gminie wiele lat 
nagłaśniając obrady, 

 zmarł Witold Pielesz, wieloletni proboszcz Parafii Ziemięcickiej,  

 uczestniczył w obchodach 130 lat OSP Świętoszowice, 

 zakończył się cykl nauki pływania dzieci szkół podstawowych klas drugich i trzecich pt. „Umiem 
pływać”, organizowanych przez Stowarzyszenie Tarnogórskie,  

 odbyły się tradycyjne obchody ku czci św. Izydora Oracza przy kapliczce w Kamieńcu, 

 Rowerowy Rajd Szlachecki zorganizowany przez Centrum Kultury Śląskiej przejeżdżał przez 
teren Gminy Zbrosławice, spotkanie odbyło się w Kościele w Zbrosławicach,  

 uczestniczył w spotkaniu z aktorem Arturem Barcisiem, 

 uczestniczył w Zgromadzeniu Ogólnym Śląskiego Związku Gmin i Powiatów w Jastrzębiu, 

 w ramach wieloboju odbył się bieg w Kopienicy, 

 zaczął się turniej tenisa ziemnego, który pod wpływem atmosferycznych warunków musiał zostać 
przerwany i prawdopodobnie będzie zakończony we wrześniu,   

 uczestniczył we wręczeniu Nagrody Powiatu „Orzeł i Róża”, w tym roku nagrodę otrzymał Pan 
Profesor Jan Miodek,  

 odbył spotkanie z Dyrektorem GIGU, którego tematem było współdziałanie w likwidacji smogu,  

 w Rybnej odbyła się uroczystość Państwowej Straży Pożarnej - Jubileusz 25-lecia,   

 w Szałszy odbyły się Gminne Zawody Pożarnicze, Gminę Zbrosławice reprezentowała Pani 
Sekretarz,  

 odbył podróż studialną na Ukrainę - spotkanie z samorządowcami, spotkanie zorganizował Śląski  
Związek Gmin i Powiatów, 

 w Miasteczku Śląskim odbył się Wojewódzki Zjazd Związku Ochotniczej Straży Pożarnej, 
wybrano nowe władze,  

 odbywają się cykliczne spotkania Wójtów i Burmistrzów od czasu powołania nowego Starosty, 
gdzie na bieżąco omawiane są problemy gmin,  

 odbyła się „Industriada” w Stacji Zabytkowej Zawada, która mieści się w Karchowicach, 

 odbyły się festyny w szkołach i przedszkolach Czekanowa, Ziemięcic, Wieszowy, w Przezchlebiu 
odbył się festyn odpustowy,  

 Pani Wójt spotkała się w ramach LGD (spotkanie koordynatorów), odbyło się również 
Zgromadzenie LGD na którym wybrano nowe władze, Pan Wójt zrezygnował w związku z czym 
miejsce Zbrosławic przypadło Pani Katarzynie Sosada, 

 został rozstrzygnięty konkurs w ramach ZIT (działania kanalizacyjne), z pięciu projektów Gminy 
Zbrosławice dwa otrzymały dość niską punktacje merytoryczną (sieć wodociągowa Świętoszowic 
i suszarnie odpadów komunalnych), 

 tradycyjnie odbył się „Eko Festiwal” w CUP w Zbrosławicach, natomiast laureaci w ramach 
występów z okazji Dnia Dziecka brali udział w występach w stadninie gdzie corocznie od kilku lat 
Dzień Dziecka się odbywa, ponadto, Pan Wójt podziękował Państwu Burda oraz Panu Marcinowi 
Jońca za ich uprzejmość dzięki której Gmina może zapewnić dzieciom miłe spędzenie czasu oraz 
zabawę,  

 Dzień Dziecka również zorganizowali wędkarze tradycyjnie w Kamieńcu, 

 Pani Wójt spotkała się z Dyrektorami Placówek Oświatowych, wybrano nowych dyrektorów,   

 odbyła się wizyta studyjna na oczyszczalni w Jastrzębiu-Zdroju, spotkanie z Głównym 
Technologiem, konieczne jest kolejne spotkanie branżowe Pani Wójt z pracownikami Gospodarki 
Komunalnej,   
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 Pani Wójt spotkała się z Prezesem Banku Spółdzielczego, powstała wspólna inicjatywa konkursu 
wakacyjnego w związku, iż Gmina nie otrzymała w tym roku grantu na „Dramatalia”, na 
dzisiejszej Sesji jest wniosek o dodatkowe środki, aby „Dramatalia” mogły się w tym roku odbyć, 
do Sołectw skierowana jest prośba o wykonanie koron żniwnych,   

 odbywały się zebrania wiejskie (zmiany w funduszu sołeckim), Pani Wójt wzięła udział w zebraniu 
w Jasionie, Pan Wójt w Ziemięcicach, natomiast Przewodniczący Rady w Karchowicach, 

 odbył się konwent Wójtów i Burmistrzów,  

 podpisał umowę na zieloną szkołę w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej, 

 uczestniczył w Zgromadzeniu Subregionu Centralnego, 

 uczestniczył w Zgromadzeniu PKM Gliwice, 

 uczestniczył w otwarciu nowoczesnego obiektu hodowlanego Państwa Mike w Świętoszowicach,  

 uczestniczył w debacie o bezpieczeństwie w Centrum Kultury Śląska, 

 spotkał się z Radą Sołecką Wilkowic, tematem była budowa świetlicy,  

 Pani Wójt wzięła udział w wizycie w partnerskim Brackenheim,  

 uczestniczył w otwarciu obiektu „Senior Plus”, 

 uczestniczył w gminnym zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół w Zbrosławicach, 

 sołectwa Jaśkowice i Jasiona zorganizowały Noc Świętojańską,  

 odbył się festyn parafialny w Miedarach, 

 odbyło się Zgromadzenie Wspólników Gminnego Zakładu Komunalnego, 

 aktualnie trwają zajęcia opiekuńczo-wychowawcze w ramach akcji letniej, są one elementem 
programu profilaktycznego, w bieżącym roku odbywają się we wszystkich szkołach.  

 

Ad. 10. 

 Wolnych głosów nie wniesiono.   

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zwrócił się do Skarbnika Gminy, Pani Marzeny 
Żołędziewskiej o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2016 oraz sprawozdań                   
z wykonania planów finansowych, a także uchwały RIO w Katowicach w sprawie opinii                                   
o przedłożonym przez Wójta Gminy Zbrosławice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok.     

  Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska poinformowała, iż sprawozdanie z wykonania budżetu 
za rok 2016 było tematem obrad Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju oraz Komisji Rewizyjnej, na 
którym było ono szczegółowo omówione oraz były udzielane wyjaśnienia na zadawane przez radnych 
zapytania. Wobec powyższego stwierdziła, iż na dzisiejszej sesji poda tylko ogólne informacje, co też 
uczyniła. Następnie zapoznała z Uchwałą Nr 4200/V/72/2017 z dnia 24 kwietnia 2017 r. V Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Zbrosławice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok. Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię nt. sprawozdania z wykonania budżetu za 
2016 rok.   

   Z kolei głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław Topór, który odczytał opinię 
Komisji Rewizyjnej z dnia 22 maja 2017 r. w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 r. 
Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Gminy za 2016 rok oraz wystąpiła                      
do Rady Gminy Zbrosławice z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zbrosławice Panu 
Wiesławowi Olszewskiemu. Następnie Przewodniczący komisji, Pan Wiesław Topór odczytał Uchwałę 
Nr 4200/V/112/2017 z dnia 9 czerwca 2017 roku, V Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice – wniosek został zaopiniowany pozytywnie.                           

  Następnie Przewodniczący Rady Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty 
uchwał: 

a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXX/336/2017 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.  

 

b) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbrosławice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2016r. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXX/337/2017 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbrosławice 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. została podjęta przy 15 głosach „za”,                        
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

  Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady Gminy złożył Wójtowi gratulacje w związku                           
z uzyskaniem absolutorium, a następnie życzył dalszej owocnej pracy i pozyskiwania jak najwięcej 
środków zewnętrznych, by można było jeszcze lepiej realizować cele i zadania dla polepszenia 
jakości życia mieszkańców. 

  Z kolei głos zabrał Pan Wójt Gminy, który złożył podziękowanie radnym oraz współpracownikom. 
Zapewnił, iż cały czas dąży się do pomnażania dochodów i wydatkowania tych środków 
gospodarnie, celowo i rozważnie. 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027   

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/338/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/339/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 
2017 została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 
9 do niniejszego protokołu.  
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c)  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbrosławicach i 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Łubiu. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących się”). 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/340/2017 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Zbrosławicach i Ochotniczej Straży Pożarnej w Łubiu została podjęta przy 15 głosach „za”, 
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

d) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                
1 „wstrzymujący się”). 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/341/2017 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 
została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tarnogórskiego.  

   Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
 iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
 0 „wstrzymujących się”). 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/342/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Tarnogórskiego została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

f)  w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zbrosławice do 2022 roku”. 

   Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
 iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 „za”, 1 „przeciw”,                
 0 „wstrzymujących się”). 

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło     
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/343/2017 w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Zbrosławice do 2022 roku” została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 1 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

g)  w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbrosławice na lata 2017-2022 (z autopoprawką do 
załącznika). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
  iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 „za”, 1 „przeciw”,                
  0 „wstrzymujących się”). 

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/344/2017 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbrosławice 
na lata 2017-2022 (z autopoprawką do załącznika) została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 
1 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

h)  w sprawie zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa w Sołectwie Zbrosławice. 

    Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
    iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
    0 „wstrzymujących się”). 
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  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/345/2017 w sprawie zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa 
w Sołectwie Zbrosławice została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

i)  w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice. 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels przeczytał uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie skargi 
na działalność Wójta Gminy Zbrosławice.  

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/346/2017 w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice 
została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

j)  w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zbrosławice w Gminie Zbrosławice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących się”). 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/347/2017 w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zbrosławice 
w Gminie Zbrosławice została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

k)  w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Ziemięcice. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących się”). 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/348/2017 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 
Gminie Zbrosławice w miejscowości Ziemięcice została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

l)  w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na cel publiczny na rzecz 
samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Zbrosławicach, 
nieruchomości gruntowej zabudowanej o numerze ewidencyjnym 2805/120 o powierzchni 0,2686 ha 
(obręb Zbrosławice, k.m.1) stanowiącej własność Gminy Zbrosławice dla której prowadzona jest 
księga wieczysta kW GL1T/00046487/0 w Sądzie Rejonowym w Tarnowskich Górach. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących się”). 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/349/2017 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 
darowizny na cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka 
Publiczna w Zbrosławicach, nieruchomości gruntowej zabudowanej o numerze ewidencyjnym 
2805/120 o powierzchni 0,2686 ha (obręb Zbrosławice, k.m.1) stanowiącej własność Gminy 
Zbrosławice dla której prowadzona jest księga wieczysta kW GL1T/00046487/0 w Sądzie Rejonowym 
w Tarnowskich Górach została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

m)  w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Laryszów. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących się”). 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
15 radnych. Uchwała o Nr XXX/350/2017 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 
Gminie Zbrosławice w miejscowości Laryszów została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13 i 14.   

Brak zapytań, wniosków, interpelacji. 

 

Ad. 15.   

 Pani Aneta Janoszka-Burda poruszyła temat braku kanalizacji w Gminie Zbrosławice. Brak 
kanalizacji to obecnie największy problem w Gminie z jakim borykają się mieszkańcy. 
Zapytała kiedy mieszkańcy Gminy Zbrosławice doczekają się kanalizacji. Dodała również, iż 
jednym z podstawowych haseł zgłaszanych w kampanii wyborczej Wójta jak i również 
Radnych była kanalizacja. Ponadto, zapytała jak wygląda perspektywa wybudowania 
kanalizacji w Gminie Zbrosławice. Kończąc swoją wypowiedź Pani Aneta Janoszka-Burda 
ponownie zapytała, kiedy mieszkańcy doczekają się kanalizacji.  

Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels odnosząc się do wypowiedzi Pani Anety Janoszka-Burda 
odpowiedział, iż cały czas prowadzone są działania w miarę posiadanego budżetu. Dodał, iż 
za Jego kadencji została zakończona budowa kanalizacji w miejscowości Wieszowa oraz 
Czekanów. Następny obszar do realizacji to Karchowice, Boniowice i Zawada. Kolejnym 
etapem będzie Kamieniec oraz Zbrosławice. Natomiast nie znamy dokładnej daty kiedy 
będzie to wykonane z racji ogromnych kosztów z tym związanymi. Bez funduszy 
zewnętrznych, unijnych Gmina nie jest w stanie samodzielnie sfinansować tak ogromnego 
zadania. Inne gminy już te środki pozyskały oraz są bardziej skoncentrowane, 
scentralizowane. W latach 90 w Gminie Zbrosławice była firma austryjacka, która wykonywała 
projekty oraz miała współfinansować to zadanie lecz niestety się wycofała. Obecnie mamy 21 
miejscowości z czego 4-5 z nich posiada kanalizację. Ponadto, dodał, iż Gmina małymi 
krokami dalej będzie realizowała to zadanie. Podsumowując, powtórzył, iż nikt nie jest w 
stanie określić czasu w jakim będzie to wykonane, wszystko zależy od funduszy.  

Pani Aneta Janoszka-Burda poinformowała, iż Polska jest członkiem Unii Europejskiej od 1 
maja 2004 roku, w związku z czym było wiele możliwości pozyskania takich środków. Dodała 
również, iż w niektórych górskich miejscowościach jest kanalizacja, pomimo trudnych 
warunków. Ponadto, dodała, iż wydaje się Jej, że Gmina „przespała” okres w którym to środki 
te były do pozyskania.  

Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels oświadczył, że wszyscy chcemy, aby jak najszybciej 
udało się skanalizować Gminę Zbrosławice.  

 Radna, Pani Krystyna Graca pragnęła ponowić pytanie, które zadała na Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju, odnośnie czy dzisiaj (28.06.2017 r.) należało przyjmować uchwały w 
sprawie Rewitalizacji i Lokalnego Programu Rozwoju, z racji, iż bardzo późno Radni je dostali. 
Ponadto, dodała, że są to bardzo obszerne dokumenty przez co nie była w stanie z nimi 
należycie się zapoznać, przez co również na Komisji Budżetu głosowała przeciwko nim, 
natomiast na sesji wstrzymała się. Zwróciła również uwagę, iż przeglądając w/w przez nią 
uchwały na stronie 163 jednej z nich znajduje się zapis: „ Wnioski z ewaluacji stanowić będą 
podstawę dla formułowania końcowej oceny programu rewitalizacji Gminy Krupski Młyn.” 

Zastępca Wójta, Pani Katarzyna Sosada odnosząc się do wypowiedzi Radnej, Pani Krystyny 
Graca odpowiedziała, iż zapis ten jest winą omyłki pisarskiej. Dodała również, iż ubolewa nad 
tym, że Radni którzy nie uzyskali materiałów z przyczyn technicznych, gdyż zostały one im 
wysłane, nieskontaktowani się w tym zakresie wiedząc, iż zbliża się sesja. Ponadto, poprosiła 
o kontakt w takich i podobnych sytuacjach do Urzędu lub Biura Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels dodał, iż jeszcze na Komisji Budżetu 19 czerwca br. 
informował, że 28 czerwca br. o godz. 14:00 odbędzie się Komisja Budżetu oraz o 16:00 
Sesja. Jeżeli materiały nie pojawiają się na mailu czy też na tablecie należy od razu 
interweniować.   

 Radna, Pani Karina Respondek zadała pytanie odnośnie parapetów w Zespole Szkół w 
Zbrosławicach. Poprosiła o sprawdzenie tego tematu oraz interwencję. 

Naczelnik Pan Jakub Kukliński poinformował, iż zostanie to sprawdzone.  

 Radna, Pani Karina Respondek poruszyła temat braku interwencji policji w parku w 
Zbrosławicach.  
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Pan Lucjan Szmid poinformował, iż odnośnie prac społecznych precyzuje to tylko sąd. Policja 
może jedynie karać lub przesłać wniosek do sądu. 

Pani Karina Respondek ponadto, poruszyła temat znaku „zakaz zatrzymywania się” który 
znajdował się na ul. Wolności  na chodniku. Zapytała czy wystarczy napisać petycję, aby znak 
ten znów się pojawił.   

Pan Lucjan Szmid poinformował, iż popiera pomysł napisania petycji przez mieszkańców. 
Komenda Policji w Zbrosławicach wysłała już pismo do Starostwa z zapytaniem co się stało z 
w/w znakiem.   

Pani Karina Respondek poprosiła o zbadanie ruchu w szczególności przy wyjeździe z ulicy 
Batorego oraz z „Biedronki”. Zwróciła uwagę na trudny wyjazd z tychże odcinków. Zapytała co 
można w związku z tym zrobić. 

Pan Lucjan Szmid odpowiedział, iż jedyne co można zrobić to napisać pismo do Wydziału 
Ruchu Drogowego, aby dokonali sprawdzenia i kontroli tych odcinków, z racji, iż tylko oni 
decydują o takich sprawach i zwracają się do Starostwa.     

Radna Pani Karina Respondek powiedziała, że żałuje, iż straż gminna została zlikwidowana z 
racji, iż w tym czasie nie było problemów ze znakami oraz samochody jeździły przepisowo. 
Ponadto, zawnioskowała o kontrolę prędkości.   

  Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels poruszył temat zdewastowanych przystanków 
autobusowych.  

Pan Lucjan Szmid poinformował, iż obecnie trwają czynności pod kątem ustalenia sprawców.  

Przewodniczący Rady zapytał jak długo planują takie działania prowadzić.  

Pan Lucjan Szmid oświadczył, że Policja dopełnia wszelkich starań aby ustalić sprawców. 
Utrudnione jest to z racji braku monitoringu w miejscach dewastacji oraz braku świadków.  

 Radny, Pan Klaudiusz Aplik poruszył temat braku policji na festynach. Ponadto, zapytał o 
remont cząstkowy dróg w Przezchlebiu oraz o pozostałe trzy projekty w ramach ZITu.  

Pan Michał Skowron opowiedział o pozostałych trzech projektach w ramach ZITu, które 
otrzymały dofinansowanie. Pierwszy projekt dotyczył Przezchlebia - ul. Stawowa, Szkolna, 
Leśna, Sosnowa, budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej wraz z odtworzeniem 
nawierzchni, drugi odcinek to również budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ul. Polnej 
i Zielonej. Dzisiaj (28.06.2017 r.) został opublikowany przetarg na ul. Stawową  
(rozstrzygnięcie 13.07.2017 r.) . Drugi projekt  dotyczył budowy sieci wodociągowo-
kanalizacyjnej w ul. Polnej i Słonecznej w Ziemięcicach, od ul. Mikulczyckiej aż do ul. 
Spacerowej wraz z odtworzeniem drogi. Trzeci projekt dotyczył modernizacji oczyszczalni 
ścieków w Przezchlebiu z uwagi na coraz większość ilość ścieków oraz zaostrzenie norm. 

Naczelnik Pan Jakub Kukliński odnosząc się do remontów dróg powiatowych odpowiedział, że 
Gmina wysyła zgłoszenia. Wystąpiono również z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych o 
niezwłoczne przekazanie wykazu planowanych remontów dróg. Na dzień dzisiejszy 
(28.06.2017 r.) nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Odnośnie remontów dróg gminnych, 
poinformował, iż cały czas one trwają. 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zapytał, czy ZDP jest ubezpieczony od zdarzeń typu 
przebicie opon na drodze. 

Pan Naczelnik poinformował, iż z tego co się orientuje ZDP jest ubezpieczony od takich 
zdarzeń, jak i również Gmina. W przypadku tego typu szkód najlepiej wezwać na miejsce 
zdarzenia policję, aby w odpowiedni sposób to udokumentować a następnie wystąpić na 
piśmie z roszczeniem. 

 Radny, Pan Wiesław Topór powrócił do tematu kanalizacji. Powiedział, iż między innemu 
dlatego kandydował na radnego by mieć prawo głosu w tejże sprawie. Poprosił Pana Wójta, 
aby przedstawił jakie obecnie działania są podejmowane w tymże zakresie. Ponadto, dodał, iż 
zdaje sobie sprawę, że główną przeszkodą są środki finansowe, natomiast należy mimo 
wszystko zadania te zintensyfikować.  

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski poinformował, iż na dzień dzisiejszy (28.06.2017 r.) 
odpowiedzi tej udzielił Pan Michał Skowron (trzy projekty ZIT, które są związane z budową 
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kanalizacji). Podkreślił, że modernizacja oczyszczalni w Przezchlebiu jest początkowym 
działaniem które trzeba wykonać, gdyż przede wszystkim ścieki gdzieś trzeba odprowadzić. 
Dodał również, że działania Gminy polegają na tym, aby przede wszystkim pozyskiwać 
dochody na wybudowanie kanalizacji, gdyż z własnych środków Gmina nie jest w stanie tak 
ogromnego zadania sfinansować. Poinformował, że w Szałszy buduje się obiekt dzięki 
któremu Gmina będzie pozyskiwała dochody. Działania intensyfikowane są w kierunku 
pozyskiwania dochodów, gdyż jest to podstawą wykonywania jakichkolwiek czynności. 
Założenie jest, że w wykonaniu kanalizacji „idziemy” od końca, czyli od oczyszczalni, aby nie 
ponosić kosztów budowy nowej. Oprócz tego wykonywane są również przydomowe 
oczyszczalnie ścieków. Dodał, że kanalizacja na tego typu terenach na jakich znajduje się 
Gmina Zbrosławice jest bardzo kosztowna dlatego, że przy każdym oddaniu odcinka 
kanalizacji ceny ścieków będą rosły.       

Radny, Pan Wiesław Topór podkreślił, iż należy pozyskać środki na realizację tego zadania, 
gdyż samodzielnie Gmina nie jest w stanie go sfinansować.  

 Radny, Pan Alojzy Szyguła poruszył temat sieczenia poboczy przez Powiat oraz zapytał Pana 
Wójta jak wygląda kondycja finansowa i harmonogram prac na Hałdzie. 

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że zna już wyniki finansowe za zeszły rok. 
Po raz pierwszy powstał zysk w kwocie około 370 000,00 zł (70 000,00 zł jest przeznaczonych 
na pokrycie strat z lat ubiegłych).  

 Radny, Pan Rafał Kubik zwrócił się z prośbą do Pana Policjanta o zajęcie się ciężarówkami w 
Laryszowie.  

 Sołtys Ptakowic, Pan Ludwik Janoszka pragnął zaprosić wszystkich na festyn pt. „Gryfne 
granie na polanie”, który odbędzie się 01.07.2017 r. o godz. 16:00.  

 Radna, Pani Zofia Woźniak zakomunikowała o zmianie godziny Komisji Oświaty 23.08.2017 r. 
na 16:00.  

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels przedstawił informacje z pracy Biura Rady Gminy 
Zbrosławice: 

 wpłynęło do Wojewody zaskarżenie na rozpatrzenie skargi przez Radę Gminy 
Zbrosławice z Uchwały Nr XXVI/306/2017, 

 wpłynęło zaproszenie na uroczystą msze świętą w intencji tworzenia Górnośląsko-
Zagłębiowskiej Metropolii w Województwie Śląskim,  

 miasto Mikołów podjęło uchwałę w sprawie podjęcia przez Rząd działań wpływających 
na poprawę jakości powietrza, 

 Rada Powiatu Tarnogórskiego podjęła uchwałę w sprawie skutecznych działań 
wpływających na poprawę jakości powietrza w Polsce, 

 Górnośląski Związek Gmin i Powiatów przesłał sprawozdanie z działalności.   

  

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  18:03 

 

  Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXX/336/2017 do Nr XXX/350/2017 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 20 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 

 
 
Protokołowała                                                                                                         Przewodniczący Rady 
Młodszy Referent Małgorzata Jędruś                                                                                Jan Fels 


